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Zadeva: Sponzoriranje iz strani Gospodarskih javnih služb 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

 

Spoštovani, 

 

24.1.2024 je bilo na tiskovni konferenci s strani gospoda župana izpostavljeno sponzoriranje “blagovne 

znamke”, in sicer so bili omenjeni šport, kultura in sociala.  

 

Glede na to, da spadajo gospodarske javne službe (v nadaljevanju GJS) pod določeno zakonodajo 

(ZGJS), ki poudarja transparentno delovanje, predvsem pa njihov namen ustanovitve. V tem smislu je 

kakršnokoli sponzoriranje GJS lahko vprašljivo.  

 

2. člen ZGJS namreč pravi: “Pri zagotavljanju javnih dobrin je pridobivanje dobička podrejeno 

zadovoljevanju javnih potreb.”. To pomeni, da je dobičkonosnost drugotnega pomena - primarna 

dejavnost je zadovoljevanje javnih potreb. Višji zneski na položnicah niso ravno merilo zadovoljevanja 

javnih potreb.  

 

8. člen ZGJS pa pravi: “Gospodarske javne službe se financirajo s ceno javnih dobrin, iz proračunskih 

sredstev in iz drugih virov, določenih z zakonom ali odlokom lokalne skupnosti.”. Uporabniki 

financiramo GJS, te pa denar, kot je bilo razumeti gospoda župana, vlagajo v druge (»sponzorske«) 

namene.  

 

Gospoda župana tako sprašujem: 

 Ali GJS v Mestni občini Ljubljana sponzorirajo športne, kulturne in druge dejavnosti? 

 Kateri so prejemniki teh sponzorskih sredstev? Prosim za navedbo prejemnikov. 

 Ali menite, da so javne potrebe zadovoljene, glede na to, da so položnice storitev GJS čedalje 

višje? 

 Kakšno je merilo da so “javne potrebe zadovoljene”?  

 Kakšna so merila, da nekdo dobi sponzorska sredstva iz strani GJS? 

Za pisni odgovor se že vnaprej zahvaljujem.  

  

Lepo pozdravljeni, 

  

 



 

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


